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Reizen 
 

 

De heenreis verliep vrij voorspoedig, ondanks de vertraging en de storm die er aan zou komen. Rond 

8:00 ging ik met de trein vanuit Oldenzaal naar Hengelo, en dan vanuit Hengelo naar Zwolle. Gelukkig 

hoefde ik maar 2x over te stappen. Vanuit het treinstation ben ik naar het Provinciehuis gelopen waar 

het debat plaatsvond. Ik werd daar hartelijk ontvangen door de projectleden van het Nationaal 

Jeugddebat.  

 

De terugreis daarentegen was een drama door de storm. Veel treinen vielen uit waardoor alle treinen 

vertraging opliepen en het één grote chaos was op het station in Zwolle, en Hengelo was nog erger. In 

Zwolle hadden al veel treinen vertraging, maar in Hengelo hadden alle treinen vertraging en reden 

sommige treinen helemaal niet meer. Uiteindelijk heb ik om 18:10 nog de trein naar Oldenzaal 

kunnen nemen, en ben ik uiteindelijk rond 18:30 heelhuids thuis aangekomen 😊.  
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Programma: 
 

 

Om 9:05 was ik op het Provinciehuis aanwezig waar ik hartelijk werd ontvangen door het NJR 

(Nationale Jeugdraad) en het NJD (Nationaal Jongeren Debat). Na binnenkomst en ingecheckt te zijn, 

heb ik mij voorgesteld aan Fred Kerkhof en Niels van der Hoorn waarbij ik de vraag aan ze heb gesteld 

hoe ze in de politiek zijn gerold. We hadden niet lang de tijd of we werden al verwelkomt door de 

commissaris van de koning in de Statenzaal en leden van het projectteam van het NJD en het NJR. 

Hierop volgde het eerste deel van het programma, namelijk het ontmoeten van je fractieleden. De 

bedoeling van deze dag was om samen met je fractie te debatteren tegen Statenleden over een 

aangewezen onderwerp. Van te voren moesten we uiteraard eerst een overeenstemming creëren 

tussen de verschillende meningen. Nadien dit was voltooid hebben we plaatsgenomen in de 

Statenzaal om dan ook echt het debat aan te gaan. De opening heb ik samen mogen doen met een 

medefractielid. We hebben zeer mooie complimenten hierover ontvangen, aangezien we onze eigen 

gevoel in de opening hadden gebruikt en (citaat van de Statenleden) “Duidelijk en met emotie” ons 

standpunt gepresenteerd hebben . Uiteindelijk in ons debat hebben we de aandacht zeker getrokken 

van de heer Kerkhof, de heer Van der Hoorn en de heer Mulder (leden van de Provinciale Staten) 

door de verschillende hoeken waaruit wij hebben beredeneerd. Het was een ontzettend mooi debat 

met een mooie uitkomst, want onze ideeën worden meegenomen in de Provinciale Staten.  
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Conclusie: 
 

De Jeugdraad zal zeker net zoals voorgaande jaren participeren aan “het Provinciaal Jeugddebat” te 

Zwolle georganiseerd door de “De Nationale Jeugdraad” en de “Nationale Jeugddebat”. Wat ik ervan 

heb geleerd is met name mijn vaardigheden van het debatteren weer te verhogen en het sociale 

aspect van dit evenement is ook zeer belangrijk en onmisbaar om te benoemen. Je leert hier 

nationale contacten te leggen die zeer van belang kunnen zijn in je loopbaan voor de toekomst. Je 

leert naast het debatteren ook je mening kenbaar te maken en goed te onderbouwen waarom je iets 

vind over en bepaald onderwerp.  

 

Uiteindelijk heeft dit leerzame evenement niks van het budget van de Jeugdraad vereist, maar zeker 

wel veel nieuwe kennis opgeleverd die we mee kunnen nemen voor onze toekomst.  

 


